
 
 

 
 

Juridiska föreningens styrelsemöte tisdag den 22 januari 2019 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Mötet öppnades av ordförande Fanny Jutered. 
 
§ 2 Närvaro 
Ordförande Fanny Jutered, vice ordförande Julia Gustafsson, ekonomiansvarig Carl 
Wallbäck, marknadsansvarig Madeleine Lyth Segerman, informationsansvarig Lowisa 
Fagerudd, sportmästare Emma Nilsson, chefredaktör för de Facto Malin Fagerström och 
ordförande för juriststudenternas rådgivning Oscar Jantzen. 
 
§ 3 Val av justerare 
Till justerare valdes Fanny Jutered och Julia Gustafsson. 
 
§ 4 Godkännande av dagordningen.  
Dagordningen godkändes.  
 
§ 5 Godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från 2018-12-18 godkändes. 
 
§ 6 Ordförande 
Ordförande lyfte frågan när skiftesmiddagen ska hållas för nya och gamla styrelsen.  
 
Ordförande informerade om att det kommer hållas en extrainsatt årsstämma 28/1-19 kl. 17.00 
i S302. Informationsansvarig informerade att kallelsen redan lagts ut på hemsidan och ska 
senast imorgon kompletteras med dagordning.  
 
Ordförande informerade att JF sektionens och föreningens stämmor kommer äga rum 5/2-17. 
Ordförande påminde sittande styrelse att skriva sina verksamhetsberättelser.  
 
Ordförande ville ta beslut på kostnad för biobiljetter á 20 st. 1 970 kr inkl. frakt. Styrelsen 
godkände kostnaden.  



 
§ 7 Vice ordförande 
Vice ordförande informerade att arbetet med SJM har dragit igång. Marknadsföring av SJM 
kommer läggas ut i veckan.   
 
§ 8 Ekonomiansvarig 
Ekonomiansvarig påminde att det är budgetmöte i eftermiddag, tisdag, kl. 15.30 för gamla och 
tillträdande styrelse i S201.  
 
Ekonomiansvarig informerade att den nya skrivaren nu är installerad och fungerar bra.  
 
Ekonomiansvarig lyfte frågan hur vi ska förhålla oss till revisorer i framtiden eftersom JFs 
förening måste ha en extrainsatt stämma på grund av att revisorn lämnade.  
 
§ 9 Marknadsansvarig 
Marknadsansvarig informerade att hon håller på med samarbetsavtalen.  
 
 
§ 10 Utbildningsansvarig  
  
 
§ 11 Informationsansvarig  
Informationsansvarig informerade att examensfirandet för T9orna ägde rum i lördags och blev 
mycket lyckat.  
 
Informationsansvarig ville ta beslut på kostnad för examensgåva om 3 002 kr.  
 
Informationsansvarig ville ta beslut på kostnad för scen, ljud och ljus om 9 275 kr.  
 
Informationsansvarig ville ta beslut på kostnad för inhyrning av Full tank för dels utrustning 
dels musikframträdande i form av flygelspel och liveband efter middagen om 37 650 kr.   
 
Informationsansvarig ville ta beslut på kostnad för fotograf om 5 000 kr.  
 
Informationsansvarig ville ta beslut på kostnad för resa för Sofia och Fredrik som spelade 
under ceremonin om 2 436 kr.   
 
Informationsansvarig ville ta beslut på kostnad för sånghäften om 1 754 kr. 
 
Informationsansvarig ville ta beslut på kostnad för garderob i Aula Nordica om 1 500 kr.  
 
Informationsansvarig ville ta beslut på kostnad för middag för ordförande, 
informationsansvarig och tillträdande informationsansvarig om 2 235 kr.  
 
Informationsansvarig ville ta beslut på kostnad för subvention för T9orna om 32 398 kr.  
 
Informationsansvarig ville ta beslut på kostnad för diplom om 503 kr  
Styrelsen godkände alla kostnaderna.  
 
 



§ 12 Studiesociala  
 
Sport 
Sportmästare informerade att det är Åre ski week är på söndag 27/1- torsdag 31/1-19. Hon 
informerade att de har cirka 14 platser kvar.  
 
Klubb  
 
 
§ 13 JR 
Ordförande för JR informerade att han håller på med sin överlämning med tillträdande JR.  
 
§ 14 de Facto   
Chefredaktör för de Facto informerade att tryckeriet har gjort två misstag med fakturorna.  
 
§ 15 Övriga frågor  
Informationsansvarig meddelade att E-dagen på Dragonskolan kommer vara den 31 januari. 
E-dagen är som en karriärdag och vi har blivit inbjudna för att berätta om juristprogrammet. 
Dagen är uppdelad i 5 olika informationspass. Alla från JF som deltar får gratis lunch av 
skolan. På grund av att informationsansvarig är bortrest har hon delegerat arbetet till 
tillträdande utbildningsansvarig och han ska fråga vilka som vill stå under vilka pass. 
 
§ 16 Studentombud  
Studentombudet Nelly Fernström presenterade sig själv under mötet för tillträdande styrelse.  
 
§ 17 Mötets avslutande  
 
 
Vid protokollet, 
 
Lowisa Fagerudd, 
Informationsansvarig och sekreterare. 
 
 
 
___________________________ ___________________________ 
Justerat, Fanny Jutered Justerat, Julia Gustafsson



 


